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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu inzake ongevallen op de A2 (ingezonden 22 april 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht «Chaos compleet op A2 door nieuwe 
ongevallen»?1 

Vraag 2
Heeft u ook de indruk dat er de laatste tijd veel ongelukken gebeuren op de 
A2 waarbij vrachtwagens betrokken zijn? 

Vraag 3
Worden dergelijke ongelukken geanalyseerd om te bezien wat de oorzaak is? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wordt er dan ook gekeken naar oorzaken als 
bellen en appen achter het stuur, het niet naleven van rijtijden en chauffeurs 
die niet gerechtigd zijn om te rijden? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van de ongelukken die de afgelopen vijf jaar 
hebben plaatsgevonden op de A2? Wat zijn de oorzaken van die ongelukken? 

Vraag 5
Denkt u dat het antwoord op vraag 2 van de eerdere vragen over het bericht 
«Opnieuw ongeval met vrachtwagens op A73» thans nog het goede 
antwoord is2?

1 http://www.1limburg.nl/chaos-compleet-op-a2-door-nieuwe-ongevallen
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2014–2015, nr. 1233
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